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KRF
Kommunala Rådet för Funktionsnedsatta

KPR
Kommunala Rådet för Pensionärer

Tid och plats: Klockan 09.00 12.00, Rådhus Skåne

Ledamöter
Kommunala rådet för funktionsnedatta
Kalle Johnson, Unga funkisar
RogerBrolin,FUB
Anna Pettersson, tjänstgörande ersättare, Unga funkisar
Gert-Inge Svensson, tjänstgörande ersättare, FUB

Kommunala rådet för pensionärer
Greta Nordquist, SPF
Gudrun Sandgren, SPF
Gun Söderstedt. SPF
Stig Janzon, PRO
Dagny Nilsson, PRO
Gun Åkeri. PRO
Tommy Åkesson, SPRF
Leila Jönsson. SKPF
Birgitta Sivtoft, SKPF
Ingvar Persson, RPG
Gösta Rickardsson. ersättare SPF
Ann-Christin Strömblad, tjänstgörande ersättare PRO

Övriga närvarande
Marianne Eriksson(S) ordförande
Caroline Hedenström (M)
Ewa Wemby, KS
Anna-Kerstin Larsson, KS
Alexandra Svensson. sekreterare
Pierre Månsson, Kommunstyrelsens ordförande
Anders Magnusson, Utvecklingsledare
Elisabeth Farner, Planeringsstrateg

Justerare: Kalle Johnson, Stig Janzon
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Paragrafer som protokollet omfattar: $$ 1-7

Underskrifter:

Sekreterare Alexandra Svensson

Ordförande Marianne Eriksson

Justerare Kalle Johnson

Justerare Stig Janzon
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5 l Mötets öppnande

S 2 Val av justerare

Till justerare väljs Kalle Johnson samt Stig Janzon

l nformationen tas till protokollet

$ 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns

Information tas till protokollet

$ 4 Föregående protokoll

Inga synpunkter finns på föregående protokoll

l nformationen tas till protokollet

$ 5 Information om badhuset

Pierre Månsson, Kommunstyrelsens ordförande, samt Anders Magnusson, Ut
vecklingsledare, informerar om det nya badhuset som ska byggas.

Pierre Månsson berättar att processen kring det nya badhuset har varit lång. Ar
2013/2014 gjordes en analys av hur länge det nuvarande badhuset kan hålla. Bad-
huset som finns idag kräver en större renovering och därför togs beslut om frågan att
renovera eller bygga ett nytt badhus. Det beslutades då att ingen större renovering
ska ske och att ett nytt badhus ska byggas.
År 2015 tog en majoritet i Kommunfullmäktige beslut om att bygga ett badhus på
Näsby därför att det där är bäst grundförhållanden att bygga på samt att kostnaden
för att bygga på området är lägre än andra alternativet, som har varit Bangårdsområ-
det
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På Bangårdsområdet har Trafikverket !)afi ett antal spår, som inte används. men vilka
tar längre tid att aweckla. Om möjligheten att bygga vid Bangårdsområdet skulle fin-
nas väntas en fördröjning av byggstart med cirka 1 ,5 år i dagsläget eftersom en ny
skiss behöver göras. Skulle området vara aktuellt väntas förändringar då badhuset
måste byggas mer på höjden på grund av att det inte går att gräva ner bassängerna
på samma sätt som på Näsby. Även tillgängligheten påverkas då.

För ett par dagar sedan bestämdes att ännu en gång ställa frågan till Trafikverket om
det går att påskynda den processen som efterfrågades för två år sedan.

Kommunen har samlat in information och önskemål från olika föreningar gällande det
nya badhuset.

Ett nytt badhus kostar inte kommunen lika mycket som exempelvis Arenan har gjort
då intäkterna är större från besökare och föreningar. Dagens badhus kostar cirka l l
miljoner netto per år och det nya badhuset beräknas kosta cirka 1 9 miljoner netto per
ar

Anders Magnusson, Utvecklingsledare för badhusprojektet, visar bilder på hur bad-
huset ser ut idag och hur det ser ut i källaren. Vidare presenteras syftet med det nya
badhuset vilket ska prioritera skolsimning och allmänheten men också föreningarnas
önskemål.
Planering för Näsby-området visas och på sikt ska bostadshus, skolor och förskolor
byggas i området kring badhuset. Busslinjen Kristianstadslänken skall förlängas.

Nu påbörjas förberedelserna och ett uppstartsmöte ska hållas i februari. Ett startbe-
sked ska sedan begäras innan start år 2019 där hyra och driftkostnadsberäkning ska
presenteras. Idag planeras att påbörja byggnationen av badhuset under det första
kvartalet år 201 9. vilket sedan ska stå klart år 2021/2022.
Det nya badhuset blir cirka 1 1 000 kvadratmeter stort och beräknas ha cirka 400 000
besökare per år. Maxkapacitet per dag är 2000 besökare.

Bifogat till protokollet är Kommunala rådet för funktionshindrades synpunkter på bad
huset. Dessa synpunkter mailas även till Anders Magnusson. Råden poängterar att
det är viktigt att Ritningsgranskningsgrupperna är delaktiga från början. Bo Rosen-
gren är sammankallande för gruppen.

Det kommer att hållas en information för allmänheten gällande det nya badhuset un
der februari månad. Denna kommer att annonseras offentligt.

Powerpoint bifogas till protokollet
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$ 6 offentliga vallokaler

Elisabet Farner, Planeringsstrateg på Kommunledningskontoret. informerar om att
kommunen har bestämt att inventera vallokalerna. Det gäller vallokalerna som an-
vänds på röstdagen men även lokaler där förtidsröstning sker. Exempel på dessa är
Rådhuset och Krinova.
En checklista. framtagen av Handisam, för tillgängliga vallokaler visas. Denna check-
lista ska gruppen som arbetar med vallokaler använda sig av vid inventering av loka:
ler. Målet är att kunna tillgodose så många av punkterna som möjligt.
Det finns även en säkerhetsaspekt att tänka på som gäller exempelvis brandutgångar
samt utrustning så som HLR-maskin.

Anna Pettersson. tjänstgörande ersättare i Rådet för funktionshindrade, frågar om
möjligheten att en person med funktionshindervariation kan vara med i arbetet med
tillgängliga vallokaler. Elisabet Farner svarar att arbetet startas redan nästa vecka
och att de vid tvivel om val av lokal och dess tillgänglighet kommer Elisabeth Farner
att kontakta Kommunala rådet för funktionsnedsatta för rådgivning.

Nytt för i år är ambulerande röstmottagare som åker hem till personen som önskat
detta och tar emot deras röst.

Önskemål om hörslingor i vallokalerna lämnas av Rådet för funktionshindrade.
Vidare bestäms att Elisabet Farner eventuellt bjuds in till nästa KRF för att avrappor
tera hur inventeringen av vallokaler har gått, alternativt mailar ut detta till råden.

Om råden kommer på synpunkter kan dessa lämnas till Elisabet Farner via mail
$abet.farnerQDkristianstad.se eller via telefon. 044-13 26 98.

eli

Powerpoint bifogas till protokollet

$ 7 0vrigt

. Mat till äldre
Insändare i tidningen gällande Förbättrad mat till äldreboende. Beman-
ningen på Kostenheten har varit lägre och utannonseringen om en tjänst
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som dietist har inte lett till att någon dietist har anställts. KRF samt KPR
ska vara representerade i en grupp för förbättrad mat till äldreboende.
Möjligtvis ska ett samarbete skapas mellan Omsorgsförvaltningen och
Högskolan Kristianstad.

. Internetpå äldreboende
På Tätörtsvägen finns internet men plan för digitalisering finns inom Om
sorgsförvaltningen. Ny IT-samordnare är anställd som ska ha hand om
dessafrågor.
Idag har trygghetskameror börjat användas där tillsynen sker via en ka-
mera istället. Tillsynen sker av personalen på Larmcentralen och bilder-
na sparasinte utan raderas.

e Protokoll
önskemål om mer beskrivande protokoll samt inte bara en paragraf per
sida.
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